

Title (en)
Mount for optics on a machine gun

Title (de)
Zieloptikbefestigung für ein Maschinengewehr

Title (fr)
Montage d'optique pour mitrailleuse

Publication
EP 2522945 A2 20121114 (DE)

Application
EP 12001679 A 20120312

Priority
DE 202011100438 U 20110507

Abstract (en)
The housing (1) has a front housing part (2), and a rear housing part (3) comprising a cartridge belt guide with a foldable cover (5), where the cover is arranged on the rear housing part in a usage condition of a machine gun. A target lens is arranged at the rear housing part in an area of the foldable cover for swing opening of the cover from a pivot area of the cover. The lens has a holder (10) that comprises a bearing bracket (11) attached to the rear housing part, where the bracket is connected with a retainer (20) for the lens through a joint guide block (12).

Abstract (de)
Gehäuse (1) eines Maschinengewehrs mit einem Hinterschaft, wobei das Gehäuse (1) ein vorderes Gehäuseteil (2) sowie ein hinteres Gehäuseteil (3) aufweist, wobei das hintere Gehäuseteil eine Patronengurttführung mit einem aufklappbaren Deckel (5) umfasst, wobei der Deckel (5) im Gebrauchszustand des Gewehrs oben auf dem hinteren Gehäuseteil (3) angeordnet ist, wobei an dem hinteren Gehäuseteil (3) im Bereich des aufklappbaren Deckels (5) eine Zieloptik (30) anbringbar ist, wobei die Zieloptik (30) zum Aufklappen des Gehäusedeckels (5) aus dem Schwenkbereich des Deckels (5) bringbar ist.

IPC 8 full level
F41G 11/00 (2006.01)

CPC (source: EP)
F41A 9/55 (2013.01); **F41G 11/003** (2013.01); **F41G 11/008** (2013.01)

Designated contracting state (EPC)
AL AT BE BG CH CY CZ DE DK EE ES FI FR GB GR HR HU IE IS IT LI LT LU LV MC MK MT NL NO PL PT RO RS SE SI SK SM TR

Designated extension state (EPC)
BA ME

DOCDB simple family (publication)
DE 202011100438 U1 20110704; EP 2522945 A2 20121114

DOCDB simple family (application)
DE 202011100438 U 20110507; EP 12001679 A 20120312